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Adverteren in de Groene Flits?

Voor meer informatie: 
sponsorcie@alterno-apeldoorn.nl of informeer bij Astrid Roelofs

Het ene na het andere EK in Apeldoorn. 
Het topsport beleid van de gemeente 
werpt vruchten af. Mag ook wel eens ge-
zegd worden. Onlangs was ik op uitnodi-
ging van de gemeente aanwezig bij het 
EK Baanwielrennen in Ominisport. Een 
uitgelezen kans om mensen te ontmoeten 
die zich bezig houden met het maken van 
beleid of die er, net als ik, mee te maken 
hebben. Geregeld hebben wij het over 
alle grote voordelen van het digitale tijd-
perk, het nadeel is dat we elkaar minder 
vaak ontmoeten. En als je wat te regelen 
hebt…, dan is het van cruciaal belang dat 
je elkaar kent.

Tevens kreeg ik die avond een lesje beeld-
vorming. De verschillen tussen de realiteit 

en wat je getoond wordt kunnen groot zijn. 
De tribunebezetting was matig en de sfeer 
wat bloedeloos. Alleen als er Nederlanders 
reden werd het wat rumoerig. Eén vak op 
de tribunes zat helemaal vol en toen ik ’s 
avonds het verslag  op de tv terugzag: al-
leen maar beelden van zwaaiende renners 
naar de volle tribune. Zo werkt dat dus.

In de zomer het Ek beach volleybal op 
het marktplein. Fijn voor ons om te kun-
nen genieten van hoog spelniveau zonder 
te hoeven verplaatsen. Nu we het toch 
over beeldvorming hebben. De gemeente 
Apeldoorn staat te glimmen in het interna-
tionale zonnetje maar er liggen dringende 
vraagstukken te wachten op beleid als wij 
het hebben de breedtesport. Dat gaat over 

veel sporten en verenigingen. Hoe dan ook, 
we zullen iedere mogelijkheid aangrijpen 
om het belang van Alterno naar voren te 
brengen.  

Van de voorzitter

Martin Polman

Hiep, hiep, hoera! Alweer 
feest zult u wellicht denken? 
We hebben toch net het 
50-jarige jubileum van onze 
vereniging gevierd? Toch is 
het zo. Op 26 januari viert de 
VVA het feit dat ze precies 40 
jaar geleden werd opgericht. 
Op 26 januari 1984 zaten de 
heren Piet Graaff en Fop ten 
Broek gemoedelijk bij nota-
ris Van Rozen te Apeldoorn, 
om daar de stichting ‘Vrien-
den van Alterno’ tot leven te 
wekken.
Sinds die dag zet deze stich-
ting, momenteel bestuurd 
door Tonnie Nijhof, Marloes 
Zinnemers en ondergeteken-
de, zich in om dingen waar 
de vereniging op dat moment 
geen geld voor heeft, toch 
mogelijk te maken. Denk hier-
bij bijvoorbeeld aan het mini- 

en jeugdkamp, maar ook de 
aanschaf van extra sport- en 
spelmaterialen.
Dit is alleen mogelijk door de 
bijdragen van vele donateurs. 
Graag willen we nog 40 jaar 
verder zodat we onafhanke-
lijk van de vereniging kunnen 
blijven besluiten welke zaken 
we bij Alterno willen blijven 
steunen.
Uw hulp is hiervoor keihard 
nodig! Steunt u de VVA nog 
niet? Een mailtje naar ons met 

naam en e-mailadres en het 
bedrag dat u jaarlijk wenst te 
doneren (bijv. 25, 50, 100 of 
een ander bedrag) is voldoen-
de. We hebben momenteel 30 
leden, maar willen graag naar 
de 50. Helpt u ons?
Leve de Vrienden van Alterno. 
Hiep, hiep, hoera!
Namens het bestuur van de 
VVA, 

Jos Mulder
Vva@alterno-apeldoorn.nl

Feest
Op 18 februari is Ron Zwer-
ver bij de AVA NJOI Academy! 
Ook als je geen lid bent kan je 
meedoen. Wel even aanmel-
den:

Via: Njoilife.nl
Via: Instagram
P.W.

Ron Zwerver bij de 
AVA NJOI Academy!

In de vorige Groene Flits stel-
de Martijn Kist zich aan ons 
voor. Helaas is er in het stuk 
niet goed naar voren geko-
men wat Martijn precies gaat 
doen binnen Alterno. Bij deze: 
Vanaf 1 januari is Martijn Kist 
voorzitter volleybalzaken ge-
worden en eindverantwoor-
delijk voor dames en heren 1.

Rectificatie
Martijn Kist

mailto:Vva%40alterno-apeldoorn.nl?subject=
https://www.njoilife.nl/aanmelden-proeftraining-apeldoorn
https://www.instagram.com/reel/C2a4tzrox-i/?igsh=MTFtM2gycW5qeDltYw==


Sponsor nieuws

Wanneer kwam je voor het eerst in aanra-
king met Volleybalvereniging Alterno?
Dat was in de periode dat ik zelf nog volley-
balde bij GTH Torpedo in Hoenderloo. Dat 
was in de jaren ’90…

Speel je zelf nog volleybal?
Nee dat zit er niet meer in. Ik blijf het wel 
een heel leuk spelletje vinden en kom graag 
kijken!

Waarom wilde je Alterno gaan sponsoren?
Dat is drieledig; Door een bijdrage te leve-
ren aan de uitoefening van breedtesport vul 
je een mooi maatschappelijk doel in. Daar-
naast bereiken we hiermee onze doelgroep. 
De vereniging heeft veel leden die nog een 
rijbewijs willen halen en je vertrouwt er dan 
op en zou het leuk vinden als ze dat bij de 
sponsor gaan doen. Maar uiteraard hele-
maal goed als er een andere keuze wordt 
gemaakt.
 
En de sponsoring heeft ook wel een per-
soonlijk tintje, zoals gezegd vind ik het ge-

woon een erg leuke sport. Er zit veel in, tac-
tiek, techniek en je moet hard werken om 
wat te bereiken. Net het echte leven…

Aha, dan komen we uit op wat je eigenlijk 
doet voor de kost. Wat voor bedrijf heb je?
De Weerd Verkeersopleidingen is er voor 
alle rijopleidingen zoals bromfiets, motor, 
auto (met aanhangwagen) en vrachtwagen 
(met aanhangwagen). Particuliere wegge-
bruikers blijven bij ons een leven lang leren, 
omdat hun mobiliteit door de jaren heen 
verandert. Van driewieler tot bromfiets en 
van auto tot e-bike.

Voor de professionals in het transport zijn 
wij een partner die echt begrijpt wat er 
nodig is voor een veilige baan op de weg. 
De diensten omvatten rijopleidingen voor 
vrachtwagen, vrachtwagen met aanhang-
wagen, heftrucktrainingen, BHV-cursussen, 
VCA-opleidingen en alle gecertificeerde na-
scholingscursussen voor Code 95 (verplich-
te nascholing voor beroepschauffeurs).

Al meer dan 60 jaar zet De Weerd zich met 
hart en ziel in om de verkeersveiligheid in 
Nederland te verbeteren. We werken met 
meer dan 40 collega’s vanuit onze vestigin-
gen in Apeldoorn, Epe en Zwolle, met een 
werkgebied van ruim 2.500 km2. Daarnaast 
bieden we ook cursussen en trainingen aan 
op verschillende (bedrijfs)locaties door het 
hele land. 

Neem contact met ons op voor meer infor-
matie over een rijopleiding en/of cursus. 
Ons Servicecentrum is op werkdagen be-
reikbaar tussen 08.00 en 17.30 uur en op 
zaterdagochtend via 085 073 24 00 / info@
deweerd.net / via WhatsApp 06 28795996

Heeft het sponsoren van Alterno jou ook 
nog wat opgeleverd, zakelijk gezien dan?
Iedereen die lid is bij Alterno en een brom-
fiets of autorijbewijs bij De Weerd haalt 
krijgt € 75,00 Alterno-korting op de oplei-
ding. In 2023 hebben we deze korting maar 
2x weg hoeven te geven. Dat kan 2 dingen 
betekenen; Of er zijn maar 2 leden geweest 
die een rijbewijs bij ons hebben gehaald, of 
de actie is niet bekend genoeg en zijn er le-
den geweest die niet doorgegeven hebben 
dat ze lid zijn bij Alterno. Beide is jammer 
dus ik hoop dat dit in het komende jaar wat 
meer zal gaan leven. 

Daarnaast heeft het ons netwerk vergroot 
en hebben we bijvoorbeeld via mede spon-
sor Buro Philip van den Hurk een oudedags-
voorziening afgesloten voor onze medewer-
kers. 

Sponsor Uitgelicht:
Joris van Hintum 

De Weerd Verkeersopleidingen Apeldoorn

Rijlestip van de maand
We hebben lange wachttijden voor het praktijkexamen bij CBR. Om deze wachttijd goed te gebruiken kan je alvast beginnen met 
het behalen van het theoriecertificaat.  Vanaf 16 jaar mag je het B theorie examen afleggen en vanaf 16,5 jaar mag je beginnen 
met je rijlessen. Als je 17 jaar bent kan je praktijkexamen doen, dus die tijd vooraf kan je goed gebruiken om alvast je theorie te 

halen. Zo benut je de meest snelle doorlooptijd voor het behalen van je rijbewijs. www.deweerd.net



Actie nieuws

Woensdag 14 februari 2024, 19.30 uur 

House of Tall, Eglantier 142 Apeldoorn

Aanmelden: www.houseoftall.nl

 Op zoek naar jouw (lange) Valentijn? Ontmoet bij ons lange 

singles. Meld je aan voor onze gezellige speeddate voor lange 

mensen op woensdagavond 14 februari!

Voor maar € 15,- heb jij een hele leuke avond en wie weet ontmoet 

je de ware wel. En... je deelnamebewijs is meteen een kortingsbon 

van € 15,- in onze winkel. Wees er snel bij want vol = vol!

195

180

Speeddate

voor lange mensen



Actie nieuws

Op zaterdag 13 april worden de laatste regu-
liere competitie-wedstrijden gespeeld. Nu, 
er is altijd reden om een feestje te geven, 
maar op deze laatste competitie-zaterdag, 
gaan we dat zeker doen. Afsluiting van het 
seizoen, mogelijk kampioenen feliciteren en 
gewoon lekker swingen op de muziek van 
onze DJ Maurice Mahieu. Het belooft weer 
een supergezellige avond te worden. Dus 
noteer vast in je agenda. Alterno Slotfeest, 
zaterdag 13 april vanaf 20.30 uur. Het the-
ma: feest.

En zoals gezegd, er is altijd reden voor een 
feestje. Dames1 heeft het idee opgevat om 
op zaterdag  9 maart ook een feestje te or-
ganiseren. Het is nog pril, de gedachten zijn 
er, de mogelijkheden worden onderzocht, 
maar… noteer het vast. Je moet dit natuur-
lijk niet missen. Hierover lees je vast meer 
in onze trainersapp, FB pagina en website. 

De stoelen en tafels zijn ongeveer 5 jaar ge-
leden allemaal geschilderd. Dat zag er weer 
op en top uit. Maar nu zijn de stoelen toch 
echt toe aan vervanging, evenals de tafels. 
We gaan dus op zoek naar nieuw interieur. 
Maar voordat we echt gaan zoeken naar 
spullen, willen we hulp vragen van iemand 
die ervaring heeft of ideeën heeft hoe we 
ons clubhuis met welke stijl gaan inrichten. 
Dus ben jij iemand of ken jij iemand die ons 
kan en wil helpen in stijladvies, dan horen 
we het graag. 

Stuur even een berichtje naar Monique Nij-
hof via actviteiten@alterno-apeldoorn.nl

Interieuradvieshulp 
voor ons clubhuis?

Net als voorgaande jaren hebben we 
ook dit jaar besloten om de Voedselbank 
Apeldoorn te gaan helpen. We hopen 
weer op net zo’n mooie bijdrage als vorig 
jaar. Juist in de maand april is er extra hulp 
nodig. De giften van de maand december 
(altijd meer dan andere maanden) zijn in-
middels op, dus er is dringend aanvulling 
nodig. En vanuit de Nevobo krijgen we de 
vraag of wij willen helpen. Natuurlijk!

Vanaf eind maart zullen er weer kratjes 
in het halletje van ons Alterno-complex 
staan, waarin houdbare producten ge-
plaatst kunnen worden. Denk vooral aan 
koffie, thee, pasta’s, rijst, pakken fris, 
blikken groenten etc. Al stop je maar 1 
ding in de krat, alle kleine beetjes helpen. 
En door al deze kleine beetjes, zijn weer 
heel veel gezinnen blij.

De volgende keer meer over deze actie.

We gaan de 
Voedselbank helpen

Feest, feest en 
nog eens feest.

mailto:actviteiten%40alterno-apeldoorn.nl?subject=Interieurhulp


Club nieuws

Je ziet het pas als je het doorhebt!
“Maar… Weet je wel waar Fop’s hok voor 
bedoeld is?” vroeg de familie Nijhof. Nog-
al overvallen door deze vraag antwoordde 
ik: “Volgens de Alterno website is het een 
gereedschapshok.” Daar werd hartelijk om 
gelachen. Hahaha, dat is het allang niet 
meer. En zo vervolgde het gesprek zich 
richting een ander onderwerp, middels de 
hak-op-de-tak-techniek. Mij achterlatend 
met een hoop onzekerheid. Zo’n gek on-
derwerp is dat toch niet. En als je er wat 
over vraagt, dan weet eigenlijk niemand 
het of er wordt snel overheen gepraat. Dit 
was de aanleiding voor het onderzoek dat 
ik heb gedaan en het schrijven van dit ver-
haal. Hopelijk komt er nu voor eens en al-
tijd duidelijkheid over dat hok waar klaar-
blijkelijk van alles gebeurt, altijd op slot is, 
maar niemand weet wat er zich daadwer-
kelijk afspeelt in dat hok. Een ding is zeker: 
het is geen gereedschapshok. 

Toen ik met volleyballen begon bij Alterno, 
zo’n 30 jaar terug, was er alleen het clubhuis 
en de hal. Geen berging, geen mooie hou-
ten vloer, geen scheidingsnet. De vloer was 
zo groen als gras en de 2 velden werden ge-
scheiden door een tennisnetje. Wedstrijden 
werden op dinsdagen en op zaterdagen ge-
speeld. Overdag was er niemand te zien, be-
halve wat verdwaalde tennissers. ’s Avonds 
schalde er vaak door de kantine: “Ha, die L.F. 
te A.” Het was de voorzitter, F.T.B. te A, Fop 
ten Broek. 23 jaar lang was hij de voorzitter. 
Na die tijd gaf hij het stokje over. Uiteraard 
werd hij erelid vanwege bewezen diensten. 
Toen ik mijn 12,5-jarig jubileumspeldje op-

gehaald heb, ben ik naar een andere vereni-
ging gegaan buiten Apeldoorn, om, na een 
jaar of 17 terug te keren op het oude honk. 
Fop is helaas niet meer, maar zijn geest leeft 
nog immer voort. Iemand die zich zolang 
voor de vereniging heeft ingezet verdient 
een standbeeld, dacht ik bij terugkomst. Er 
was een hoop veranderd in de jaren, maar 
tot mijn grote verbazing werd Fop niet ge-
eerd met een beeld maar met een hokje. 

Dit heeft mijn antennes getriggerd. Ik ben 
op onderzoek uitgegaan en de resultaten 
zijn verrassend. Zoals de titel van dit arti-
kel al doet vermoeden; als je er op gewe-
zen wordt, dan is het erg logisch en voor de 
hand liggend. Waarschijnlijk heb ik bij menig 
lezer nu de nieuwsgierigheid gewekt. Want 
wat is er nu in vredesnaam aan de hand in 
dat hokje?! Ik geef direct het antwoord en 
zal het in de rest van dit stuk uitgebreid uit-
leggen en aan het eind daarvan kan je zelf 
de conclusie trekken. Fictie of toch geba-
seerd op feiten.

 

Alterno bouwt in het
 geheim Supertalenten!!!

  
Dus… maak je klaar voor een klein reisje 
door de geschiedenis. En misschien lees je 
zaken waarvan je denkt “Het zal/kan toch 
niet waar zijn?” Oordeel zelf; don’t blame 
the messenger.  

Zoals Iedereen wel weet is Alterno in 1973 
opgericht met als voorzitter Wim Schut. 
Na twee jaar besloot hij het stokje over te 

dragen en gelukkig stond daar al iemand te 
popelen om Alterno naar zijn eigen hand te 
zetten. Ene Fop ten Broek nam het over op 
1 april 1975. Nee, nee, dit is geen grap en 
hij fopte niet. We zullen straks lezen dat hij 
het beste met Alterno voorhad. Fop had het 
idee opgevat om DNA te ontwikkelen voor 
de club, beginnende met eerst een clubhuis 
en daarna een sporthal. Het geeft natuur-
lijk te denken waarom eerst een clubhuis 
en daarna pas een sporthal. Je zou eerder 
denken dat je het andersom zou aanpakken, 
maar dit was het vooropgezette plan van 
Fop en zijn handlangers.   

Laten we zeggen dat hij een soort dubbele 
agenda had. Fop had een groepje gelijkge-
stemden om zich heen verzameld zodat hij 
zijn plannen kon bewerkstelligen. Alterno 
is namelijk bedacht als alternatief voor die 
andere club uit Apeldoorn. Met zijn lotge-
noten bedacht hij een plan om in het ge-
heim SUPERHELDEN te gaan bouwen zodat 
we weerstand konden bieden aan de immer 
groter wordende concurrentie. Het moest 
natuurlijk niet te veel opvallen dus hij had 
een compleet uitgewerkt plan.  

In de loop der jaren werden er tal van trai-
ners aangesteld die Alterno naar een hoger 
plan moesten tillen. Ik zal een paar namen 
er uitpakken. Pim Passman is bijvoorbeeld 
een naam die iets te veel nadruk legt op 
hetgeen hij volleybalcoach is. Of dat de 
familie Mast onderdeel uitmaakt van het 
vlaggenschip. Om de lat wat hoger te leg-
gen werd ook Theo Balk aangesteld. De aan-
stelling van Paul ten Broeke zal niet meteen 
voor iedereen opvallend zijn. Alleen dat het 
de 5e generatie van de Ten Broek clan is 
vergt wat denkwerk. Aangezien de letter e 
de 5de letter van het alfabet is. Met Dros als 
sponsor is het natuurlijk erg voor de hand 
liggend om William Klaver als coach aan te 
stellen. Vreemder is het aanstellen van de 
schilder R. van Rijn als coach. Hij werd vaak 
slecht afgeschilderd naast zijn verre neef 
Rembrandt, die schilderen beter kon dan 
volleyballen. Richard heeft op dit moment 
echter het voordeel van de twijfel. Nu hij de 
“zaalwacht” heeft geschilderd. 



Club nieuws

Het meest recente voorbeeld is Jesse Schui-
temaker. Zoals iedereen wel weet is Jesse 
middenman van Heren 1. Het komt op zich 
wel eens voor dat hij tijdens een wedstrijd 
het bos in wordt gestuurd door de tegen-
stander. Gelukkig weet hij daar wel raad 
mee, aangezien hij boswachter is. Tijdens 
die boswandelingen heeft hij aan het begin 
van dit seizoen een Kievit gevonden. Daar 
heeft hij een aantal mooie schoenen van ge-
maakt. Goh, wat een schuiten. En deze heb-
ben jullie tijdens de pasavond in september 
kunnen proberen. Je moet wel heel erg cre-
atief zijn om zo’n toevallig verhaal te verzin-
nen. Maar goed, verder met de realiteit.  

De bouw van deze spelers begon op klein-
schalige wijze in een hokje ergens achteraf 
maar al gauw liep dat uit de klauwen. Nu 
kwamen ze met het lumineuze idee om 
enerzijds een klusteam op te zetten en an-
derzijds een nieuwe werkplaats te maken. 
Dit resulteerde in de bouw van Fop’s hok. 

Om het niet te veel te laten opvallen werd 
er naar de buitenwereld gecommuniceerd 
dat dit een gereedschapshok was. Als je een 
beetje opgelet hebt de laatste jaren weet je 
dat er nog nooit één stuk gereedschap uit 
dat hok is gekomen. Fop en gereedschap 
zijn überhaupt nog nooit bij elkaar in de 
buurt geweest.  

Om de concurrentie niet wijzer te maken 
dan dat ze al zijn, werd er een vooropge-
zet plan gesmeed om dit project geheim 
te houden. Zo is het bordje op het hok een 
samenvoeging van een aantal woorden zo-
dat ingewijden weten wat er in het hokje 
gebeurt. De letters FOP verwijzen naar de 
voornaam van de oud-voorzitter maar bete-
kent eigenlijk Fabricage Of Potentials. In de 
loop der jaren werd de productie zo groot 
dat men zich ging afvragen waarom er zo-
veel bedrijvigheid is in de hal. Om die reden 
werd er een hoofdsponsor aangesteld die 
niet sponsorde in de vorm van geld maar 

diensten. In een Breaking-bad-achtige con-
structie was die verdenking in één klap weg. 
Het excuus was dat de hal het makkelijkst 
overdag schoongemaakt kon worden; van-
daar al die bedrijvigheid overdag. Gelukkig 
is communicatie niet de beste eigenschap 
binnen Alterno, dus daar kan veel op wor-
den afgeschoven. Geheimhouding troef. De-
gene die daar al sinds jaar en dag toezicht 
op houdt is Jan, de Voorman. Hij heeft daar 
al diverse onderscheidingen voor gekregen 
en is daarom vrij vaak aanwezig in de hal. 
En elke vorm van communicatie loopt via 
hem. Daar is nog wel wat over te zeggen 
want in de geheime productiehal is er zelfs 
een afdeling gespecialiseerd in communica-
tie. Deze afdeling wordt ook wel de “Wan-
delgangen” genoemd. Met daarin zelfs een 
vuurtje op een lopende band die van tijd tot 
tijd wordt aangewakkerd. Het zal je ook niet 
verbazen dat daar ook een geruchtencircuit 
bij hoort. Ja, ja alles wordt In de gaten ge-
houden, zo niet geheim. 

Vervolg: Je ziet het pas als je het doorhebt!

Plan je kennismakingsles!

www.deweerd.net

Opleidingen



Club nieuws

Vervolg: Je ziet het pas als je het doorhebt!
Nu is het misschien wel opgevallen dat er 
de laatste jaren vrij weinig talenten naar vo-
ren zijn geschoven. Dit had alles te maken 
met de levering van de onderdelen door 
enerzijds de corona epidemie, maar ook de 
oorlog in Oekraïne hielp daar niet aan mee. 
Waarschijnlijk hebben jullie daar niks van 
gemerkt, maar zelfs is er een computervirus 
uitbraak geweest waardoor het productie-
proces een beetje uit de hand liep en er iets 
te veel talenten geproduceerd werden van 
hetzelfde merk (lees: familie). Kijk voor de 
grap maar eens naar bijvoorbeeld de familie 
Ten Voorde, Roelofs en Zeggelaar. Nu zul-
len jullie denken: Aha je vergeet de familie 
Broekhuis? Maar, nee dat is geen gevolg van 
de virus uitbraak. Deze worden gewoon in 
de Broekhuisgarage gebouwd. Uiteindelijk 
is er een oplossing gevonden door de ach-
ternamen van de talenten te mixen met die 
van hun ouders. 

Het gebrek aan onderdelen heeft er toe ge-
leid dat mensen zoals Bert Beernink, Theo 
Veeneman en ikzelf langer competitie moe-
ten spelen dan eigenlijk gepland was. Het 
feit was dat er gewoon geen superhelden 
gemaakt konden worden.  

Wat waarschijnlijk wel is opgevallen , is 
dat er sterren van weleer ineens weer op 
komen draven. Deze waren niet gestopt of 
hadden een pauze ingelast. Nee, helemaal 
niet, deze zijn gewoon naar een soort de 
repair-shop gegaan voor een opfrisbeurt en 
eventueel nieuwe onderdelen. Ik kan mijzelf 
als voorbeeld geven. Ik ben zelf ongeveer 

15 jaar weggeweest, Omdat ik iets te goed 
in elkaar gezet ben hebben ze me bij deze 
repairshop wat teruggeschroefd qua kwali-
teiten, Anders zou het wel heel erg oneerlijk 
worden en te veel opvallen. Met enige kunst 
en vliegwerk hebben ze een mooi litteken 
kunnen fabriceren. Het enige voordeel voor 
mij is dat ik nu wat beter uit mijn nek kan 
lullen. 

Het uitvoerend personeel van dit geheime 
project heeft wel andere fratsen uitgehaald 
om, deze superhelden, het toch wat moei-
lijker te maken. Zo moeten we al jaren dis-
pensatie aanvragen vanwege een te laag 
plafond, want anders wordt het wel heel 
erg makkelijk. Daarnaast wordt er op wille-
keurige periodes de vloer erg glad gemaakt 

om de sportieve prestaties te bemoeilijken. 
Het meest opvallende wat zich voorgedaan 
heeft om de zaak te bemoeilijken is natuur-
lijk de aparte vloer die aangelegd werd In de 
Mheenhal voor de Europese wedstrijden. 
Zoals Iedereen wel merkt: je ziet het pas als 
je doorhebt. 

En hoe nu verder? De projectgroep is nog 
steeds aan het onderzoeken en testen hoe 
we zonder op te vallen superhelden kun-
nen blijven bouwen. Zelfs deze testsen en 
onderzoeksfasen gebeuren in het uiterste 
geheim maar zijn wel zichtbaar voor het 
blote oog. Je moet het alleen even weten. 
Zo hebben we, tijdens trainingen in de zo-
mer, teams in thermoleggings, armsleeves 
en zelfs met een helm zien trainen. Op het 
eerste gezicht verklaar je hen volslagen gek, 
maar deze teams testen nieuwe onder-

delen. Deze mogen alleen nog niet aan de 
buitenwereld vertoond worden. Onder het 
mom van: we doen er een lapje over, dan 
heeft niemand wat door. Een andere test 
die op dit moment loopt heeft betrekking 
op het publiek. Elk Alterno team krijgt te-
genwoordig zangles, zodat tijdens wedstrij-
den de sfeer verhoogd wordt (het blijft toch 
je vrije avond/middag). De zangles moet 
ervoor zorgen dat niet alleen bij heren en 
dames één de sfeer optimaal is, maar ook 
bij de lagere teams, zodat het publiek gezel-
lig gaat meedoen aan de verhoging van de 
feestvreugde in de hal. De teams zullen zelf 
het voortouw nemen, maar eigen initiatief 
wordt zeker op prijs gesteld. De resultaten 
van de onderzoeken zullen weldra gepre-
senteerd worden. 

Maar hoe ziet de toekomst er nu uit? 
Uiteraard zijn we in afwachting van alle test- 
en onderzoeksresultaten, maar, zoals we 
laatst In de krant al konden lezen, is Alterno 
bezig met het kijken naar de mogelijkheden 
voor een nieuwe hal. Maar ja, hoe gaan we 
dat oplossen? Verhuizen we de hele produc-
tielijn van superhelden mee naar de nieuwe 
hal en hoe houden we dat geheim? Dit zijn 
zaken waar we nog met zijn allen over na 
moeten denken. Wellicht zal er een Speciale 
Algemene Leden Vergadering worden ge-
organiseerd. Suggesties zijn natuurlijk altijd 
welkom. Wordt vervolgd…. 

Op de volgende pagina wordt de laatste lich-
ting Supertalenten aan jullie voorgesteld. 

Toevallig zitten zij allemaal in Heren 3.
LF
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Team nieuws

Menno Rambooij
Menno Lambooij
Het geheime wapen. Ongezien 
is hij aangesloten bij het team. 
Middels guerrillatechnieken 
maakt hij alles af ongeacht po-
sitie. 

Bas van De Adpool
Bas van den Dool
Hij praat veel. Slaat daarmee de 
plank soms mis, maar de bal da-
rentegen vrij weinig. 

Obi-Daan-Kenobi io
Daan Klumper
Traint zich suf en kan eigenlijk 
alleen maar over volleybal pra-
ten. Een volleybal-master in op-
leiding. 

Robin Steenhood
Robert Steenwoerd
Richt zijn pijlen vooral op het 
helpen van medespelers.

Gordon Ramsniels
Niels Buitenhuis
De man die alleen over eten 
kan praten. Zelfs na een uitwed-
strijd in de auto, wanneer je de 
wedstrijd bespreekt, met de 
meesterlijke vraag kwam: “wat 
gaan jullie vanavond eten?” 

Barry van Snotter
Bart van Triest
Deze tovenaar vliegt over de 
wegen om op tijd bij wedstrij-
den te zijn. Middels zijn onbe-
grijpelijke spreuken houdt hij 
zich kra(a)nig en sprokkelt hij 
menig punt voor het team bin-
nen.
 
Jahn Wick Buitenhuis
Jannick Buitenhuis
Hij valt eigenlijk niet op, hij 
maakt nauwelijks geluid, maar 
zoals bij elke hitman, als hij 
vertrokken is zijn er een hoop 
slachtoffers gevallen.

Danail Lama
Daniel van Bruggen
Je ziet hem overal en als je hem 
niet ziet dan prijkt zijn naam wel 
op een kledingstuk. Gebruikt 
voornamelijk wijze en postieve  
woorden. 

Alex Paw Patrol
Alexander Pauw
Geen opdracht is te dol, zolang 
hij maar wint. 

Barth ten Vader
Bas ten Voorde
Hij vliegt door het veld zonder-
ruimteschip en slacht alles af 
met zijn ingebouwde lightsaber.

Dr. Strangephan Draaijer
Stephan Draaijer
Door zijn magische handjes 
weet hij elke bal in een hand-
omdraai tot kunststukje te ver-
heffen.

Captain Daveman
Dave Papot
De aanvoerder van het team. 
Gooit vaak zijn knuppeltje in 
het hoenderhok. Camouflage is 
een van zijn specialiteiten. Een 
pruike prestatie.

Leonardo da Fenneminci 
Lennart Fennema
De oudste van dit team; Schil-
der, fotograaf, dichter en verder 
schrijver, administratief mede-
werker, boekhouder en medi-
cijnman. o, ja soms volleybal ik 
ook nog.

Pieter Bas Pokekofmon
Pieter Bas Kofman
Zoals je bij Pokemon gewend 
bent; er gebeurt een hoop, 
er wordt veel herhaald en ge-
schreeuwd, je snapt er niet veel 
van, maar aan het eind is alles 
goed gekomen.

Nieuwste lichting Superhelden.
Heren 3 stelt zich voor


